

**För kännedom:**

Anders Eriksson, *Revisor*
Marie Johansson, *Revisor*
Samtliga medlemmar i DKRR

Närvarande:

Karl-Erik Wallin, *Ordförande*
Stefan Heidgren, *Vice ordförande*
Ulrika Hjelmqvist, *Kassör*
Jan-Åke Svensson, *Suppleant*

Frånvarande:

Angelica Andersson, *Sekreterare*
Dan "Danne" Fredriksson, *Ledamot*
Johnny Ström, *Ledamot*
Linda Hagberg, *Ledamot*
Veronica Thomasson, *Suppleant*
Monica Frankenberg, *Adjungerad*

PROTOKOLL FRÅN STYRELSESAMMANTRÄDEBilagorReferatSammanträdesdata

Datum 2012-09-12
Tid 18:30-22:30
Plats Hemma hos Ulrika H

Nästa möte

Datum 2012-10-13
Tid 10:00-16:00
Plats Klubblokalen



1 Mötet öppnas.

a Val av mötessekreterare.

Ulrika Hjelmqvist

b Dag, tid och plats för justering.

2012-09-16, 19:00, Klubblokalen.

c Val av justerare

Jan-Åke Svensson

d Föredragningslistan.

Godkändes.

2 Protokoll från föregående sammanträde.

Lades till handlingarna

3 Rapporter

a Ekonomi

Nybörjarkurserna har betydligt färre deltagare än tidigare terminer, övriga kurser normalt deltagarantal. Statistik tas fram till nästa möte.

b Kurs- och tränarprocessen

Inget att rapportera

c Utbildningsfrågor och SISU

Karin Ericsson har inkommit med ett förslag att anordna en partränarutbildning.

Styrelsen beslutade att uppdra åt tävlingsgruppen att se över detta.

d Tävlingssektionen

Genomgång av protokollet från tävlingssektionens årsmöte.

e Medlemsärenden och – register

(1) Mats Landholm Fråga om återbetalning av kursavgift beviljas med hänsyn tagen till att de faktiskt inte närvarat på kursen pga förhinder.

(2) Charlotte S Bang Fråga om återbetalning av kursavgift. Oklarheter kring förfrågan, Karl-Erik kontrollerar detaljer.

f Hemsidan och media

Inget att rapportera eftersom Linda Hagberg inte närvarade vid mötet



g Lokalen

- (1) Fråga om att hyra lokalen för dansundervisning har kommit från Karslunds nya skola. De ville hyra lokal för 50 kr per timme vilket klubben inte godtog. De har nu valt en annan lösning.
- (2) Policy för uthyrning av lokalen inkl. pris.
Styrelsen beslutar att uppdra åt Johnny Ström, med hjälp av Stefan Heidgren, att upprätta en policy samt kontrakt för uthyrning av lokal.
- (3) Vi har fått ett erbjudande om en kaffemaskin som är intressant. Frågan undersöks vidare och beslutas vid nästa möte.

h Shopen

Inget att rapportera

i Sponsring

Inget att rapportera

j Festkommitté

- (1) Medlemsfest 13 oktober

Vi kommer att uppmärksamma de som varit i final i SM och internationella mästerskapstävlingar.

Veronica får i uppdrag att inhandla kaffe/the, socker, mjölk samt kaka till festen.

- (2) 30-års jubileum.

Club 700 har lämnat en offert med menyförslag som är intressant. Vi tittar på ett datum som funkar både för Club 700 och Nova, som ska få stå för musiken. När detta är klart kommer en festkommitté för 30-årsjubileumet att tillsättas. Linda Hagberg får i uppdrag att lägga ut en förfrågan om detta på hemsidan.

4 Inkomna skrivelser (15 min)

- a Familjefest med dansuppvisning i Vivalla

Tävlingsgruppen får frågan om de är intresserade av att anordna detta.

- b Haga Centrum Tävlingsgruppen försöker ordna en uppvisning och styrelsen ser till att ha lite ökad bemanning i caféet den veckan för att kunna svara på frågor.



- c Örebro Föreningsråd, Örebro Föreningsråd inbjuder er till en utbildningskväll kring **Trygg och medveten förening**. Onsdagen den 19 september kommer kvällen att handla om "Krisplaner för föreningar".
Linda ser till att nån av oss går.
- d CuMap Medlem Vi är nöjda med Swingweb, inte intresserade
- e Flexpay erbjuder möjlighet att fakturera friskvård till medlemmars arbetsgivare.
Vi har för närvarande inte möjlighet att administrera fler betalmetoder.
- f Swedish dance society.
Utan åtgärd
- g Joakim Palmberg, VM i Fauske. Stort tack från Palle och Maria till föreningen för bidraget till deras satsning i VM.
Styrelsen önskar lycka till å hela föreningens vägnar.
- h Knut Säborg, fråga om samarbete kring tävlingsverksamhet (Knuten)
Karl-Erik diskuterar med Palle om detta är intressant.
- i Folkpartiet, inbjudan till sopplunch
Karl-Erik representerar oss.
- j Cajså och Magnus Tango, tack för den tid som varit.
Skrivelsen läggs till handlingarna.
- k Örebro föreningsråd, inbjudan politikerträff.
Lämnas över till Linda Hagberg för beslut om vi ska gå.
- l Billboo, App till ditt lag.
Inte intressant för närvarande.
- m Inbjudan konferens Barn- & ungdomsverksamhet i Borås
Vi kollar intresset hos kursledarna för barnverksamheten och fattar därefter ett beslut.



5 Övriga frågor

Inga övriga frågor förelåg för behandling.

6 Sammanträdet avslutas

a Nästa sammanträde

Den 13 oktober kl 10 i föreningslokalen

b Avslut

Ordföranden förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet:

Ulrika Hjelmqvist
Sekreterare

Justeras:

Karl-Erik Wallin
Ordförande

Jan-Åke Svensson
Justerare